
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 27 sierpnia 2024 roku 
 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz 

Przewodniczący Rady Gminy - p. Szymon Chmielewski, Dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Ludomach – p. Ziemowit Chudziński, Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Ryczywole – p. Iwona Kowalska, Dyrektor Przedszkola w Ryczywole – p. Elżbieta Matuszak 

 

Temat posiedzenia:  

1. Analiza przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego: 

a) Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ludomach 

b) Szkoła Podstawowa w Ryczywole 

c) Przedszkole Publiczne w Ryczywole 

2. Wolne głosy i wnioski. 

3. Zakończenie. 

 

Ad. 1  

a) Wyjazdowe posiedzenie rozpoczęto od Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ludomach, 

zapoznano się z warunkami nauki dla uczniów i pracy nauczycieli, omówiono liczebność 

uczniów w klasach oraz wyposażenie placówki w sprzęt komputerowy. Dyrektor Szkoły 

Ziemowit Chudziński poinformował także o problemach finansowych, o brakujących środkach 

na funkcjonowanie Zespołu Szkół do końca roku kalendarzowego. 

 

Radni wraz z Przewodniczącym Rady i dyrektorem placówki podjęli dyskusję na w/w temat.  

 

b) Drugim punktem obrad Komisji była wizyta w Szkole Podstawowej im. Powstańców 

Wielkopolskich w Ryczywole. Pani dyrektor Iwona Kowalska przedstawiła zebranym 

organizację pracy szkoły, sprawy kadrowe i lokalowe, w tym zasady korzystania z hali 

widowiskowo-sportowej na lekcjach wychowania fizycznego, poinformowała o brakujących 

środkach na funkcjonowanie szkoły do końca roku kalendarzowego. Uczestnicy posiedzenia 

zapoznali się także z otoczeniem szkoły i zagospodarowaniem terenu. 

 

Radni wraz z Przewodniczącym Rady i dyrektorem placówki podjęli dyskusję na w/w temat. 

 

c) Ostatnim punktem posiedzenia Komisji była wizyta w Przedszkolu Publicznym w 

Ryczywole. Pani Dyr. Elżbieta Matuszak zapoznała zebranych z warunkami lokalowymi i 

wyposażeniem placówki, z przeprowadzonymi remontami, a także zakupionymi elementami 

placu zabaw dla przedszkolaków, omówiono sprawy kadrowe i organizacyjne placówki, w tym 

problemy finansowe na funkcjonowanie Przedszkola do końca roku.  



Ad. 2  

Brak 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Daniel Łanucha podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: Adrian Miler 

 

 


